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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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01. октобра 2024.

На 11. седници Скупштине гра
да Прокупља донета је Одлука 
о из мени Одлуке о буџету Града 
Про купља за 2024.годину, на осно
ву које укупна предвиђена сред
ства овогодишњег буџета из носе 
3.305.856.173,00 динара.

Градоначелник Прокупља, Ми
рослав Антовић, рекао је да је ре
ба ланс буџета био неопходан ка ко 
би се наставила реализација ве
ликих инвестиција у нашем гра ду, 
како започетих, тако и оних које 
су планиране у овој години.

Град Прокупље је у обавези да 
одређеним средствима учеству
је о одобреним пројектима која 
фи нансирају министарства. Нај
капиталнији пројекат је свакако 
изградња Здравственог центра, 
чија је укупна вредност око 7 ми
лијарди динара, за који је Град 
Про купље имао своје учешће 
око недостајајуће инфраструкту
ре, надзора, закупа. Такође се из 
буџе та извајају средства за сана
цију де поније, изградњу дечијег 
вртића, асфалтирање улица, шко
ла, соци јална давања, награде за 
најбоље студенте.

– Овим ребалансом предвиђена 
су и средства за изградњу саобра
ћајнице код нове пијаце која ће 
спо јити становнике Ђуревачког 
насеља, што ће омогућити да мно
г о брже и једноставније стигну до 
новог тржног центра, чије ће све
чано отварање бити 12. де цем  бра. 
Такође су предвиђена средства за 
асфалтирање улице Ба те Стефа
новића, Арсенија Чар но  јевића, 
Милена Јовановића, као и за кр
пљење ударних рупа, са нацију сео
ских путава за које је издвојено 22 
милиона динара, реконструкцију 
јавне расвете, ка зао је Антовић 

и додао да ће грађани Прокупља 
имати прилику да до краја године 
и виде велики део реализованих 
пројеката, због којих је и овај ре
баланс био нео пходан.

У наставку седнице Скупштина 
града Прокупља усвојила је пред
лог Пословника о изменама и до
пу нама Пословника Скупштине 
града Прокупља, као и Одлуку о 

завршном рачуну буџета за 2023. 
годину. Донета су и решења о 
пре  станку мандата одборницима 
Је лени Марковић, Душици Нико
лић Грдовић, Биљани Аврамовић 
и Николи Хаџи Лазићу, који су 
поднели оставкке.

  Одлуку о измени Одлуке о ме
сним заједницама на територији 
Града Прокупља одборници су 

подржали, како би се припаја
њем повезаних месних заједница 
на бржи и једноставнији начин 
оства   рили интереси и потребе 
ста   новника, а један од разлога за 
ову измену је и смањења трошко
ва и квалитетније организације 
ак тив  ности у месним заједницама.

На дневном реду нашле су се 
и одлуке о приступању отуђења 
непокретности непосредном по
го дбом из јавне својине града 
Про купља, одлука о усвајању тре
ће измене и допуне Плана гене
ралне регулације Прокупља, као 
и Од лука о изради Плана детаљне 
ре      гулације државних путева на 
простору Радан планинена тери
торијама општина Медвеђа, Кур
шумлија, Бојник и град Прокупља.

Скупштина је разматрала и 
усво    јила Предлог одлуке о утвр
ђивању мањег, односно већег бро
ја деце у Предшколској установи 
„Не вен“, Програм подршке за 
спро   вођење пољопривредне поли
тике и политике руралног развоја 
Прокупља, као и предлог Јавног 
ог ласа за отуђење непокретности 
у јавној својини Града Прокупља.

Усвојени су и Извештаји о сте
пе ну усклађености планираних 
и реализованих активности из 
програма пословања ЈП за урба 
низам и уређење града Про купља 
за првих шест месеци, као и ше
стомесечни Извештај посло вања 
ЈКП „Градски водовод“.

Одборници Скупштине Града 
Прокупља су на 11. седници раз
ма  трали и програме рада На   род
ног музеја, Народне библио теке, 
Културно образовног центра, До
ма културе и Историјског архива 
и већином гласова подржали про
граме установа културе. 

Љ.М.

4. септембра 2024.

Град Прокупље уз подршку 
Ми нистарства рударства и енер
гетике расписао је јавни позив за 
суфинансирање мера енергетске 
санације породичних кућа и ста
нова на територији града Про
купља за 2024. годину.

Укупна бесповратна средства ко
је Град Прокупље заједно са сре д     
ствима Министарства до  де   љује пу
тем овог позива из но се 6.125.000,00 
динара за су фи нан си ра ње дела 
програма ене р гетске са  нације по

родичних ку ћа и станова и наме
њена су гра ђанима који не спадају у 
социјално угрожену кате горију. За 
социјално угрожене гра ђане биће 
расписан нови јавни по зив.

За сваку од мера енергетске са
на ције ограничена су максимална 
укупна средства подстицаја, што 
значи да је корисник дужан да 
обе   з беди остатак средстава.

Мере енергестске санаци
је спро воде се кроз сарадњу са 
прив редним субјектима који се 
ба ве про изводњом, услугама и 
ра довима на енергетској сана ци ји 

стамбених објеката, а циљ спро
вођења ових мера је уна пређење 
енергетске ефикас ности у стамбе
ном сектору и по већано коришће
ње обновљивих извора енергије у 
домаћинствима на територији 
града Прокупља. Ли ста привред
ника из 2023. го дине важи и за ову 
годину и мо же се видети на сајту 
Града Про ку пља https://prokuplje.
org.rs/energetskaefikasnost/

Право учешћа на Јавном позиву 
имају грађани који станују у ле
гално изграђеним објектима чији 
су власници или корисници об 

јекта са пријавом пребивалишта 
на адреси објекта и приложеном 
писаном сагласности власника 
објекта.

Јавни позив ће трајати до утро   
ш  ка средстава, а најдуже до 31. 
12.2024. године

Конкурсна документација за 
Јав ни позив може се преузети на 
интернет страници Града Про куп
ља https://prokuplje.org.rs/ener getska
efikasnost/ или на при јавници Град
ске управе Про купља, канцеларија 
број 13.                                         

Љ.М.

11. седница Скупштине Града Прокупšа

Расписан jавни позив

Измена Одлуке о буџету омогућиће завршетак 
најзначајнијих инвестиција у Прокупљу

Град Прокупље помаже енергетску санацију 
породичних кућа и станова
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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19. августа 2024.

Министарка привреде у Вла
ди Републике Србије Адријана 
Ме саровић, у суботу је посетила 
Про       к упље и Горњу Трнаву, где је 
оби   шла успешне привреднике и 
за   натлије.

Делегацију Министрства при
в реде, у селу Горња Трнава, до че
кала је предузетница Весна Јеф
товић, која води фирму „Да н ија 
плус“, чија је делатност прои зво
дња смрзнутих пекарских про из
вода и квасца.

Она је овом приликом истакла 
да јој у послу много значе програ
ми Министрства намењени жен
ском предузетништву, а мини
старка је поменула и подсетила и 
на остале актуелне програме са бе
спо    вратним средствима и ма  лим и 
микро предузећима.

Месаровић је посетила и стару 
занатску радњу у Прокупљу „Са
рач Мишел“, у којој Милан Ста
менковић, ручно израђује прои
зводе од коже. Она је обећала да 
ће поново доћи у посету власнику 
ове трговинске радње и подсетила 
да је и политика председника Але
ксандра Вучића, у највећој ме  ри 
утицала на очување старих зана
та, којима се заправо чува српска 
тра диција.

Испред Града Прокупља, ми
ни старку привреде Адријану Ме
саровић, дочекали су заме ник 
градоначелника Марко Коста ди
новић, са својим сарадницима, 
чла  новима Градског већа и дире
к тором Туристичке организације 
Прокупље.

Заменик градоначелника се 
овом приликом захвалио Мини
стар ству привреде на досадашњој 

подр  шци, а договорено је да ће 
обо   с трана сарадња бити настa в
ље  на успешно и убудуће.

– Потрудићемо се да и у буду
ћем периоду, зарад бољег живота 
на ших суграђана, будемо део под 
сти  цајних програма овог и оста

лих министaрстава, који ма Влада 
Републике Србије подржава наше 
привреднике и занатлије, али и 
уста нове и организације, нагласио 
је заменик градоначелника Проку
пља Марко Костадиновић.     

 Л.С.

10. седница Скупштине Града Прокупšа

Усвојене одлуке у интересу Прокупчана

A К Т У Е Л Н О

Министарка привреде Адриjана Месарови� посетила Прокупšе

У разговору са привредником и занатлијом

28. августа 2024.

На десетој седници Скупштине 
Града Прокупља, која је одржана 
данас, одборници су усвојили не
колико предлога одлука, ко  је су 
од значаја за несметано функци
онисање града.

Најпре су разматрани и усвоје
ни, предлог Одлуке о предлогу 
Влади Републике Србије, за пре
нос права јавне својине, на грађе
винском земљишту, из јавне сво
јине Републике Србије у јавну 
сво јину града Прокупља.

– Овде је реч о катастарским 
пар  це  лама 264/2 и 264/3 КО Про
ку пљеград и обе су обухваћене 
Планом генералне регулације гра 
да. Прва се налази у делу са на  ме 
ном „Образовање“, са одре ђеном 
допунском наменом и потребна је 
у циљу привођења планираној на
мени за изградњу објекта за спорт 
и рекреацију, ра ди ефикаснијег 
вршења послова из надлежности 
јединице локалне самоуправе из 
области спорта и рекреације. Друга 
се налази у делу са наменом „Јавне 
саобраћајне повр шине“ и прибавља 
се у ци     љу привођења планираној 
на мени, ради изградње локалне сао   
браћајнице, на којој пра во има једи
ница локалне само уп раве, ре кла је 
известилац Вес на Жив ко  вић, ру
ководилац Оде ље ња за урбанизам, 
стам бенокомуналне делатности и 
гра ђе винарство Град ске управе гра
да Прокупља.

Велику пажњу и полемику од
борника изазвао је предлог Одлу
ке о измени одлуке о приступању 
оту     ђења непокретности у јавној 

својини града Прокупља, уместо 
прикупљањем писмених пону
да, путем јавног надметања. Овај 
пре д  лог се односио на начин про
даје простора на коме се некад на
лазила Мала пијаца. Начелница 
Градске управе града Прокупља 
Невена Јовић је за скупштинском 
говорницом објаснила, да ову од
луку треба подржати, јер се јавио 
великих број интересената за овај 
простор и постоји мо гућ ност да 
његова цена буде већа, што је сва
како у интересу града.

– Мењамо одлуку, тако да по
ступак продаје буде спроведен 
путем јавног надметања, а не пис 
мених понуда. Простор где је била 
Мала пијаца није продат за 35.000 
евра, то је само његова почетна 
цена, коју су дали про ценитељи. 
Тек када одлука ступи на снагу, по
ступак продаје ће бити покренут, 
објаснила је Јовић, демантујући на
воде да ће овај простор бити продат 
по почетној цени.

На овој седници одборници су 
усвојили и Одлуку о приступању 
отуђења непокретности непос
редном погодбом, уз накнаду и 
то станова у јавној својини града 
Прокупља, изграђених у стам
беној згради за колективно ста
новање на катастарској парцели 
бр.1810/5 КО Прокупљеград и то 
лицима, којима су додељени у за
куп, као избеглим лицима.

Као веома важан, усвојен је и 
предлог Одлуке о допуни одлуке 
о Јавном водоводу, а известилац 
ове тачке, десете Скупштине гра да 
Прокупља, био је Милисав Брајко
вић в.д. директора Јавно комунал

ног предузећа „Градски водовод“ у 
Прокупљу.

Он је објаснио да је међу ве
ли  ким потрошачима воде уо чен 
велики раскорак између про
изведене и дистрибуиране воде.

– Јавно комунално предузеће, 
ради обезбеђивања веће прециз
ности у мерењу и систематског 
праћења потрошње воде и пре 
истека времена жиговине, о свом 
трошку, може вршити замену во 
домера пречника Фи40 и већи, 
па би нам ова одлука омогућила 
да замењујемо водомере великих 
потрошача, како бисмо правилно 
евидентирали њихову потрошњу, 
истакао је в. д. директора Јавно 
комуналног предузећа „Градски 
водовод“ Брајковић и додао, да 
би се на овај начин обезбедило и 
прецизније и потпуније очи та
ва ње целокупне утрошене воде и 
при малим протоцима.

Он је за скупштинском говор
ни цом изнео и податак да у Про
купљу има 7800 водомера.

– У прошлој (2023.) замењено је 
768 водомера, а до 01.07.2024. годи
не 633. Планирана је и за ме на 311 
водомера у улицама Ми          лена Јова
новића и Арсенија Чар  но јеви ћа, 
што је укупно 944. До кра ја текуће 
године биће заме њено око 1200 во
домера, подвукао је Брај ковић.

Одборници Скупштине града 
Прокупља, подржали су и пред лог 
Решења о образовању Ло кал не ко
мисије за капиталне ин вестиције 
града Прокупља. Њен председник 
биће председник Скупштине гра
да Прокупља Дејан Лазић, а чла
нови, градоначелник Прокупља 
Мирослав Антовић и начелница 
Градске управе града Прокупља 
Невена Јовић.

Л.С.
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

A К Т У Е Л Н О

22. августа 2024.

Министар за јавна улагања у 
Вла ди Републике Србије Дар ко 
Глишић, посетио је данас Проку
пље и са народним послани ком 
др Дарком Лакетићем, начел ни 
ком Топличког управног окру га 
Златаном Миљковићем и градона
челником Прокупља Мирославом 
Антовићем, обишао радове на 
Здравственом центру у Проку   
пљу.

– Здравствени центар Проку
пље, након ове реконструкције 
и доградње, постаће понос, не 
само топличког краја, већ и чи
та  ве Србије. Ради се о једном од 
нај  модернијих здравствених цен
тара, у који је држава уложила 
више од шест милијарди динара. 
То је велики новац, који је уложен 
у овај објекат, како би се ниво 
здравствене заштите у Топличком 
крају, заиста подигао на један 
европски ниво, рекао је министар 
Глишић у Прокупљу.

Он је додао, да су на састанку, 
који су имали пре самог обиласка, 
истакли одређене ствари које 
морају још да се ураде у наредном 
периоду, како би овај објекат био 
спреман за отварање и предат на 
употребу здравственим радни
цима и самим пацијентима, који 
ће овде долазити по своју здрав
ствену заштиту.

– Потрудићемо се да максимал
но скратимо рок и да наредне го
дине, можемо овај објекат у пот
пуности да завршимо, са свим 
до датним стварима, које мора мо 
да урадимо и предамо га на упо

требу здравственим радници ма 
и грађанима Топлице. Надам се 
да, уколико свако свој део посла 
уради онако како смо се догово
рили, можемо да рачунамо да ћемо 
у првој половини наредне године 
или до половине наредне године, у 
потпуности да завршимо објекат. 
Заиста није реално пре, истакао је 
министар Глишић и нагласио да је 
Здравствени центар у Прокупљу, 
направљен по свим стандардима, 
на највишем могућем нивоу и да 
овај посао сви заједно треба да 
завршимо, онако како је то про
јекат предвидео.

Према његовим речима, сам 
Здрав ствени центар Прокупље, 
првен ствено ће за све грађане 
Топ  лице, значити и сигурност и 
јед ну врсту стабилности.

– Грађани Топлице више неће 
мо рати да одлазе у други град, 

јер ће овде у Прокупљу, у свом 
гра ду, имати сву здравствену за
штиту која им је потребна, са 
нај савременијом опремом. По
ди  ћи ће се и сигурност и без бед
ност грађана, а побољшаће се и 
квалитет живота у топличком 
крају, јер кад имате овакав један 
обје кат у свом граду, сасвим је 
дру  гачији поглед и на тај град и 
на цео крај, подвукао је министар 
за јавна улагања Републике Ср
бије Дарко Глишић, приликом 
оби  ласка Здравственог центра у 
Прокупљу.

Народни посланик др Дарко Ла
кетић је овом приликом рекао да 
је реч о величанственом об јекту, 
који не само у српским, већ и у 
европским оквирима, пред  ставља 
и у технолошком и у грађе винском 
смислу, појам.

– Оно што ме посебно радује 
јесте да су сами радови при кра ју. 
Отприлике за месец, до два, има
ћемо готов грађевински објекат, 
након тога остаје још пар ствари 
да решимо, ми као Град и да нам 
помогне Министарство, зато је и 
ова посета данас уприличена. Реч 
је о великом котлу, о атмосферској 
канализацији, о приступној сао
бра ћајници, односно против по  
жарном путу. Тако да све то за      једно 
са опремом, која мора да буде нова 
и која стиже у наш здра вствени 
центар, имаћемо зао кру жену причу. 
Поносим се свим оним што смо 
заједно урадили, што ћемо оставити 
грађанима и Прокупља и Топлице, 
као нашу зеједничку тековину, као 
наше зајед ничке резултате рада, 
истакао је др Лакетић.

Он је нагласио да ће на овај на
чин Прокупље бити уврштено у 
ред здравствених установа, које 
ће пружати највиши ниво здрав
ствене заштите, не само у земљи, 
него и у региону.

– Овде мислим и на опрему, која 
ће бити најсавременија, јер ћемо 
имати и магнетну резонанцу и 
ди ги тални мамограф, све оно 
што смо могли да сањамо уназад 
неколико година и деценија. Има
ће мо и млад и квалитетан ка
дар, јер смо поделили 23 специ
јализације младим лекарима, који 
треба да буду носиоци здрав
ствене заштите у овом објекту, 
уз лекаре, који су већ изграђени 
као специјалисти, закључио је 
на родни посланик др Дарко Ла
кетић, приликом обиласка Здрав
с твеног центра у Прокупљу.   Л.С.

Министар за jавна улагаœа Дарко Глиши� у Прокупšу обишао Здравствени центар

На понос Топличанима и целој Србији

30. августа 2024.

У Свечаној сали Града Про ку
пља, одржана је церемонија уру
чења уговора кандидатима за 
војностручно оспособљавање за 
резервне официре и добровољно 
служење војног рока под ору   жјем.

На служење војног рока у се
птем  барском упутном року, са 
те  ри торије Топличког округа 
упу       ћено је 33 кандидата, од ко
јих 30 на добровољно служење 
војног рока и 3 кандидата на вој 
но стручно оспособљавање за ре
зер вне официре. Из Прокупља се 
у септембарском упутном ро ку 
упућује 13 кандидата, из Куршу
млије четири, Житорађе 12, а Бла
ца један кандидат.

Начелник Министарства Цен 
                тра одбране у Прокупљу, пот пу        

ковник Славиша Ко стић, поз        
дравио је будуће вој нике и офи                 

цире, заменика на чел    ни ка Реги
оналног цен тра Ми ни старства 

одбране Ниш, пот пу ковника др 
Сашу Ђорђе  вића, градоначелни  ка 
Про ку       пља Ми  рослава Антовића, 
пред став ни ка Топличког управ  ног 
округа Дејана Тонића, као и пред
став нике локалних самоу права 
Кур шумлије, Блаца и Жи торађе.

Говорећи о броју кандидата, 
ко ји се у септембарском ро ку 
упу  ћују на добровољно слу  же   ње 
војног рока и стручно оспо со 
бља   вање, потпуковник Кос   да је 
резултат заједничког рада Центра 
Министарства одбране Прокупље 
и свих локалних самоуправа Топ
личког управног округа, јер без 
заједничког рада и сарадње не би 
могли да постигну да одзив буде 
овако велики.

Л.С.

Церемониjа уручеœа уговора кандидатима за добровоšно служеœе воjног рока 

Част је бити војник
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

A К Т У Е Л Н О

30. септембра 2024.

Уређење путне инфраструктуре 
на сеоском подручју један је од 
приоритета локалне самоуправе, 
а да је тако показују и радови који 
се свакодневно одвијају на неком 
од путних праваца. Градоначелник 
Прокупља Мирослав Антовић са 
својим сарадницима  обишао је 
радове на санацији сеоских путева 
и уверио се да они теку несметано 
и планираном динамиком.

– У претходном периоду било 
је доста захтева и разговора са 
представницима месних заједница 
о реалном стању и потребама 
уре  ђења путне инфраструктуре. 
Руководство Града Прокупља са
гледало је овај проблем, опреде
љена су значајна средства и кре
нуло се у санирање путева на 
сео ском подручју. Радови су поче
ли најпре у Бејашници и Пестишу, 
тренутно се одвијају у Крушевици, 
а наставиће се до Широких њива, 
Арбанаске, Товрљана, као и дру
гим околним селима. Велику по  
моћ пружа нам Србија шуме са 
својом механизацијом, који за
једно са ЈКП „Водовод“ делују на 
уређењу ових путних праваца, 
казао је градоначелник Прокупља 
Мирослав Антовић.

Он је приликом обиласка радова 
разговарао са мештанима који су 
изразили огромну захвалност ру
ководству Града Прокупља које 
је имало разумевања за њихове 
потребе и приступило санацији 
путева. Како кажу, важно је да 
их неко обилази, да се не осећају 

заборављеним, и да увек могу да 
се обрате за сваки вид помоћи.

Ђорђе Маслаковић, задовољни 
мештанин, каже да је градско ру     
ководство,чуло њихов вапај, по  
требу за изградњом пута Пе стиш
КрушевицаТоврљане и да су 
презадовољни, јер ће им и ква литет 
живота и рада бити много бољи.

– Машине брује, а ми поносни, 
по мало збуњени, још нисмо до
вољно свесни да нам је омогућено 
да останемо на свом огњишту, да 
на вратима наших кућа неће бити 
катанац“, каже Маслаковић.

– Јавно обећање председника 
Александра Вучића на РТСу од 
прошле године најзад је почело да 
се испуњава, јер и житељи бивше 
Крушевачке општине најзад ће 
добити пут и моћи нормално да 
оду до града. Како свакодневно 
путујем од Широких њива до 

Прокупља, мени ова санација пута 
не смањује само путне трошкове 
и скраћује време путовања на 
посао, већ повећава безбедност 

и сигурност нарочито што често 
возим децу. Ја и моји горштаци 
ду гујемо велику захвалност по
сла нику у Народној скупштини 
Републике Србије доктору Дар ку 
Лакетићу, градоначелнику Про
купља Мирославу Антовићу и 
руководству града у нади да ћемо 
једног дана и ми имати асфалт и 
да се више никад нећемо осећати 
као грађани другог реда“, рекао је 
Драган Лекић из Широких њива.

Јовица Мијатовић из Арбанаске, 
који је остао овде да живи са су
пругом и двоје деце, каже да 
иако има пуних 50 година, да се 
овде до сада ништа није радило 
на уређењу путева на њихо вом 
подручју и да изражава ог ром ну 
захвалност градском руко вод
ству што ће им сада живот бити 
мно  го лепши и лакши.

Љ.М.

Руководство Града Прокупšа испуœава обе�аœа

Уређују се сеоски путеви  

24. септембра 2024.

Захваљујући Министарству 
за штите животне средине, које 
је препознало вишедеценијски 
проблем Прокупчана, Град Про
купље добио је средства за сана
цију депоније „Дунек“ која се 
налази недалеко од самог центра 
града.

У току су радови на реализацији 
прве фазе овог пројекта која обу
хва та ископ и одвајање материјала 
депоновањем комуналног отпа да, 
који се у складу са свим еколо
шким стандардима одвози на 
Регионалну депонију у Лесковцу.

Градоначелник Прокупља Ми
ро слав Антовић обишао је радове 
који се несметано одвијају и 
према процени надзора, до краја 
ове календарске године очекује се 
њихов завршетак.

– Овом приликом желим да се 
захвалим Министарству заштите 
животне средине које нам је 

обезбедило средства за решавање 
великог еколошког проблема у 
нашем граду. Укупна вредност 

пројекта санације депоније је око 
603 милиона динара. За радове у 
оквиру прве фазе овог пројекта 
предвиђено је око 303 милиона 
динара, од којих је 60 милиона 
учешће Града Прокупља а остатак 
средстава Министарства животне 
средине, казао је градоначелник 
Прокупља Мирослав Антовић.

Како додаје, пројекат обухвата 
комплетну реконструкцију и 
модернизацију депоније, а након 
завршетка прве фазе, радови ће 
бити настављени у другој фази 
када ће и овај простор бити при
веден намени. То значи да ће на 
месту некадашње депоније бити 
уређен простор са пуно зелених 
површина, дечијих игралишта и 
места за одмор и рекреацију.

Љ.М.

Министарство заштите животне средине и Град Прокупšе решаваjу вишедецениjски проблем

У току су радови на санацији депоније „Дунек“
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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A К Т У Е Л Н О

21. септембра 2024.

У организацији Града Прокупља, 
а уз подршку Министраства за 
бригу о селу, одржани су Михољ
ски сусрети села, а ове године 
домаћин манифестације била је 
Месна заједница Џигољ, која је у 
дворишту Основне школе „Милић 
Ракић Мирко“ у Петровцу, угости
ла бројне учеснике и мештане 
окол них села.

Манифестацију је свечано отво
рио градоначелник Прокупља Ми
рослав Антовић, који је изразио 
задовољство због великог броја 
учесника и истакао да се ове го
ди не, поред домаћина, такмиче 
једанаест прокупачких села у 
раз  ним дисциплинама у области 
народне традиције, културно 
уметничког програма и спорта.

–  Пре четири године Министар
ство за  бригу о селу расписало 
је конкурс за овај пројекат, ка да 
је Град Прокупље узео актив но 
учешће у  организацији ове ма
нифестације. Сећамо се рани јих 
година, када смо се овако оку
пља ли у Ћуковцу, Бајчинцу, Доњој 
Стражави и ево данас у Џигољу, 
да се дружимо и забављамо, али 
да сви заједно имамо један исти 

циљ, а то је да оживимо наша се
ла, да нас сваке године буде све 
више на оваквим догађајима, да 
их омасовљавамо и створимо 
услове да млади остају да живе 
и раде у сеоској средини, казао 
је градоначелник Прокупља Ми
ро  слав Антовић и додао да је ло
кална самоуправа свих ових го
дина улагала у инфраструктуру, у 
путеве, школе, водоводну мрежу 
и да ће тако бити и у наредном 
периоду.

У програму овогодишњих Ми 
хољ ских сусрета учествовали су, 

поред мештана Џигоља и Пет
ров ца, и такмичари из Горње 
Стра   жаве, Доње Стражаве, Бали
новца, Доњег Кординца, Бајчинца, 
Ћуковца, Поточића, Мале Плане и 
Доње Трнаве.

У оквиру културно уметничког 
програма, учесници су се такми
чили у рецитовању, певању на
род них песама, свирању инстру
мената, фолклору. Посетиоци су 
имали прилику да на штандовима 
дегустирају домаћу храну, пите, 
погаче и разна пецива, као и 
сокове од вишње, зове, коприве, 

домаћу ракију и још много раз
но врсних пољопривредних про
извода.

У спортском делу програма 
так  мичари су показали вештине у 
бацању камена с рамена, скоку у 
даљ, надвлачењу конопца, бацању 
потковице.

На крају манифестације нај
успеш нијим такмичарима уручене 
су награде и захвалнице.

Члан Градског већа Прокупља, 
задужен за пољопривреду и рурал
ни развој, Александар Петковић, 
рекао је да су овогодишњи су
срети села показали да је ова ма
ни фестација све популарнија, 
масовнија, да је циљ Града Про
купља, као организатора, да она 
заживи у пуном сјају као некада.

– Такмичарске дисциплине, 
на   родна традиција, избор нај
бо ље пите и сока, најлепше на
род не рукотворине, показују да 
се у нашим селима чува и не гује 
традиција. Позвао бих све младе 
људе да се охрабре, да у што 
већем броју узму учешће у овак
вим такмичењима и да се већ у 
наредном периоду пријаве за но 
ве сусрете села, казао је већник 
Александар Петковић.

Љ.М.

Уз подршку Министарства за бригу о селу и Града Прокупšа

Одржани „Михољски сусрети села“ у Џигољу

31. септембра 2024.

На подручју Прокупља су још 
три сеоскe куће са окућницом 
додељене новим станарима, за 
хваљујући Министарству за бригу 
о селу које је одобрило средства 
за њихову куповину, као и граду 
Прокупљу који је помогао у реа
лизацији овог пројекта.

Градоначелник Прокупља Ми ро  
слав Антовић потписао је уго     воре 
о додели бесповратних средстава 
за куповину кућа, са корисницима 
овог пројек та који уз финансијску 
подрш ку Министарства за бригу о 
селу спроводи Град Прокупље.

Куће са окућницом додељене су 
Милану Савићу у селу Прека шинац, 
младом брачном пару Ивану Стан   
ковићу и Милени Стефа  новић у 
Малој Плани и са мо храној мајци 
Ма  рији Стоја но вић у Дреновцу.

– Град Прокупље је од 2021. го
дине, када је Министарство за 
бригу о селу кренуло да финан
сира овај пројекат, сваке године 
узео активно учешће, како би 
сво   јим суграђанима обезбедио 
стам    б  ене услове. И ове године, до 
сада, доделили смо три уговора о 
куповини кућа на селу са оку ћ
ницом, чији су корисници једна 
са  мохрана мајка са двоје деце, мла 

ди брачни пар и такође млади по
љопривредник који планира да на 
селу заснива своје домаћинство. 
Град Прокупље је увек на услузи 
својим суграђанима, да им пружи 
помоћ и подршку у свему, како до 
сада, тако и у наредном периоду, 
казао је градоначелник Прокупља 
Мирослав Антовић.

Корисници овог пројекта изра   
зили су захвалност Граду Про ку  
пљу на помоћи у припреми до
кументације и остварењу же ље 
да добију кућу на селу са оку ћни
цом, где могу да се баве пољо при
вредном производњом и уна пре
ђују своје домаћинство.

– Град Прокупље, у сарадњи 
са Министарством за бригу о се
лу, већ четврту годину заре дом 
додељује куће на селу са окућ ни
цом становницима са подручја 
града и сеоског подручја. Овом 
приликом подсећам све младе 
љу   де који желе да конкуришу, да 
то могу да учине до 1. новембра, 
казао је члан Градског већа за ре
сор пољопривреде и руралног 
развоја, Александар Петковић 
и додао да ће им Град Прокупље 
пружити сваку врсту помоћи у 
ве з и прибављања потребне до
кументације.

Љ.М.

Подршка младим šудима Министарства за бригу о селу и локалне самоуправе

Потписани уговори за куповину још три сеоске куће
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

A К Т У Е Л Н О

21. августа 2024.

Велики број посетилаца при
в   у као је пажњу излагача на ма
нифестацији „Топ преобра же ње“, 
која је отворена на Тргу Топли
чких јунака. Одигравши игре из 
Србије, њен почетак означили су 
фолкористи Културно уметни
чког друштва „Топлица“, који су 
побрали велике симпатије пуб лике.

Ова манифестација има за циљ 
да представи бројне про изво
ђаче из Топлице, који годи нама 
вредно раде стварајући најква
литетније производе за своје по
тро шаче. На синоћној, првој 
манифестацији оваквог типа у 
нашем граду, представили су се 
између осталих и Туристичке ор  
га ни зације Прокупља, Кур шу 
млије и Житорађе, Пољо прив редна 
газдинства „Сто по сто природно“, 
„Вујичић“, „Стан   ковић“, „Недовић“, 
Вина рија „Ранђеловић“,,,Пионир“ 
Д.о.о. Београд, огранак „Хисар 
Прокупље“ Д.о.о. „Рич“ „Calla decor“.

– Први пут ове године органи
зујемо „Топ преображење“. Након 
Културног лета у јуну месецу, ко
је је организовао прокупачки 
Дом културе и свечаности по
во  дом градске славе, Град Про

ку пље је одлучио да нашим гра                      
ђа нима приреди и овакву јед    ну 
манифестацију. Циљ је да упо
т пунимо овогодишње лето још 
неким новим спортским и кул
турним дешавањима. Раније је 
у ово време организовано „Рок 
преображење“, а сада је то „Топ 
прео бражење“, а то значи да су 
све општине Топличког управног 
округа узеле учешће у њему, ре
као је градоначелник Прокупља 
Мирослав Антовић и позвао све 
Прокупчане да и вечерас дођу на 
шеталиште и буду део друге ве
чери манифестације „Топ прео бра        
жење“.

Он је додао да је локална самоу
права највише пажње желела да 
посвети најмлађима, па све њих 
очекују и интересантне позо
ришне представе, а оне мало ста
рије и „Игре без граница“, као и DJ 
програм.

– Захваљујем се овом приликом 
свим учесницима, који су се одаз
вали манифестацији, али и свима, 
који су помогли да је организујемо. 
Надам се да ће ово бити леп увод 

за све оне манифестације које ће 
уследити у наредним годинама, 
са још богатијим и садржајнијим 
програмом, поручио је градона
челник.

Један од учесника ове лепе ма
ни фестације било је релативно 
младо Пољопривредно газдинство 
„Недовић“, које за собом већ има 
бројна признања.

– Наши производи долазе из 
села Стубла код Блаца, а произ
водњом се бавимо шест година. 
Под нашим газдинством имамо 
шљиву и вишњу и трудимо се да 
баш од њега произведемо што 
више производа и то спакујемо у 

наше тегле. Како године про лазе 
тако се и наш асортиман про
ширио. Све је сто посто домаће и 
природно и док радимо, трудимо 
се да испоштујемо старе рецепте, 
које су нам пренеле наше баке, ре
кла је власница овог газдинства 

Марина Недовић из села Стубал 
из општине Блаце.

Власница фирме „Calla decor“ 
Јелена Kаличанин је похвалила 
организацију манифестације 

„Топ преображење“, јер је, како је 
истакла, то одлична прилика да 
се на једном месту прикажу сви 
репрезентативни производи једне 
фирме.

– Бавимо се прављењем ручно 
рађених сапуна, декоративних 
све ћа, декорација за кућу и још 
много маштовитих производа, 
који су прикладни за поклоне 
поводом различитих славља. Ра
ди мо све то по наруџбини, као и 
доставу у Прокупљу, али и на те
ри торији Србије, нагласила је ова 
учесница „Топ преображења“.

Прилику да се представи на 
овој манифестацији имала је и ви

сокошколска установа „Топличка 
академија струковних студија“ 
у Прокупљу, која је релативно 
мла да јер је основана пре две го
дине. У оквиру ње постоје три 
одсека, Одсек за пољопривредно 
прехрамбене и медицинске сту
дије у Прокупљу и Пословне сту
дије у Блацу.

– Ово је одлична прилика да по
зовемо све заинтересоване, будуће 
студенте, да упишу Топличку ака 
демију. Од понедељка почи ње други 
уписни рок, а ми ну димо занимљив 
избор. Ми смо образовна установа, 
која се тру ди да буде активна на 
свим ма ни фестацијама у нашем 
граду и тако сарађујемо са многим 
пољо привредним произвођачима. 
Има  мо и лабараторију, која ради 
контролу квалитета вина, данас 
изложених овде. Затим контролу 
квалитета јаких алкохолних пића 
и част нам је што можемо да раз
менимо искуства, предложимо 
иновације које ми пратимо, а које 
се дешавају и због климатских 
промена, нагласила је виши пре
давач ове образовне установе Ду
шица Ћирковић.

После овог дела програма, где су 
се представили различити изла
гачи, одиграна је и позоришна 

представа за децу под називом 
„Ма    чак у чизмама“.

Организатор ове манифестације 
обећао је Прокупчанима да ће 
у следећој години моћи да при
суствују још већем броју садржаја, 
који ће бити осмишљени и при 
премљени управо за њих. Про 
купчани су на првом „Топ прео
бражењу“, позвани и да предложе 
шта би то још могло да буде део ове 
манифестације већ следеће године.

Л.С.

Велика посе�еност програма „Топ преображеœа“ у Прокупšу

Одлична прилика за привреднике
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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А К Т У Е Л Н О

Поклон ваучери за ученике основних школа у Прокупšу

Локална самоуправа брине о најмлађима
9. августа 2024.

Град Прокупље обезбедио је 
поклон ваучере за набавку школ
ског прибора за ученике свих 
основних школа на територији 
града Прокупља. На основу спис
кова које су школе доставиле 
Град  ској управи града Прокупља, 
овај поклон добиће укупно 3.200 
основаца.

На основу Одлуке о додели 
ва         у  чера ученицима основних 
шко    ла, коју је Град Прокупље 
не давно донео, Градска управа 
покренула је поступак набавке 
и изабрала фирму „Хијероглиф“, 
где ће поклон ваучери моћи да се 
искористе најкасније до 30. сеп
тембра 2024. године.

Ваучере у вредности од по 
3.600 динара, директорима шко
ла или њиховим овлашћеним 
представницима уручио је заме 
ник градоначелника града Про ку
пља, Марко Костадиновић.

Овом приликом заменик гра
до    начелника града Прокупља, 
Мар ко Костадиновић изјавио је 
да су ваучери за набавку школ
ског прибора за ученике свих 
основ них школа на територији 
гра да Прокупља набављени на 

основу Уговора о суфинансирању 
мера популационе политике и 
подршке у области породице и 
де це јединица локалне самоуправе 
из априла месеца ове године, 
којим с у одобрена средства 
ми         ни   с т ар с тв а  у  изно с у  од 

5.760.000,00 дин, што износи 60% 
учешћа Министарства за бригу о 
породици и демографију и учешћа 
града Прокупља од 3.840.000,00 
динара.

– Поред ваучера за набавку 
школ        ског прибора за ученике свих 
основних школа, град је обезбедио 
и бесплатне уџбенике за све уче
нике првих разреда основних 
шко ла на територији града Про
купља, а у току је и набавка ран
чева, мајица и шорчева који ће 
по традицији бити подељени 
пр  вацима првог дана школске 
године. На овај начин, локална 
самоуправа се труди да у зна
чајној мери растерети кућне бу 
џете родитељима а ђацима пр
вацима да им први сусрет са 
шко   лом и школским другарима 
и учитељима, остане у најлепшем 
сећању, изјавио је заменик градо
начелника града Прокупља, Мар
ко Костадиновић.

Л.С.

2. септембра 2024.

Градоначелник Прокупља Ми  
рослав Антовић посетио је данас 
Основну школу „Милић Ракић 
Мирко“, како би првацима, али и 
осталим ђацима, пожелео срећан 
и успешан пут у стицању нових 

знања, у новој школској години.
– Ово је важан дан за све вас, 

јер сте данас дошли у ново изво
риште знања. Будите добри и 
марљиви ђаци, како бисте по
стали образовани, културни и 
пре свега добри људи. На том 
пу ту имаћете подршку ваших ро
дитеља и учитеља, али и локалне 

самоуправе, која ће настојати да 
вам олакша учење и подржи вас 
у савладавању нових задатака, 
који су пред вама. Град Прокупље 
је и ове године за све прваке на 
територији нашег града обез
бедио бесплатне уџбенике и по
клоне у виду ранца, шорца и 

ма јице, рекао је градоначелник 
Прокупља Мирослав Антовић, 
поз  дрављајући прваке Основне 
школе „Милић Ракић Мирко“.

Он је истакао да су за све ђаке 
ос новних школа, на територије 
града Прокупља, обезбеђени и 
бесплатни ваучери за набавку 
школског прибора, чија укупна 

вредност износи око 9,5 милиона 
динара.

– Ваучере је Град Прокупље 
обез бедио у сарадњи са Мини
старством за бригу о породици 
и демографију Владе Републике 
Србије. Настојаћемо да у наредној 
години обезбедимо и бесплатне 

књиге за остале ђаке основног 
образовања, јер нам је приоритет 
да родитељима олакшамо прип
рему деце за школу, нагласио је 
градоначелник Прокупља Миро
слав Антовић.

Данашњи, први дан у школи, 
за све прваке је био јединствено 
и посебно искуство, које ће це

лог живота памтити. Овом при
ликом, првацима је и директор 
школе Саша Јововић пожелео 
добродошлицу и прочитао писмо 
министарке просвете Славице 
ЂукићДејановић, у коме им је 
по ручила да са почетком школске 
године игра не престаје и да им 

же ли да стасају у добре и успешне 
људе, којима ће се сви поносити. 
Потом је уследила и прозивка пр
вака, који су за почетак школске 
године, добили „медаљу сећања“  и 
фотографију, које ће их подсећати 
на први дан у школи.

Л.С.

Градоначелник посетио прваке Основне школе „Мили� Раки� Мирко“

За срећан и успешан почетак
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

А К Т У Е Л Н О

22. августа 2024.

Градоначелник Прокупља Ми
рос  лав Антовић, одржао је са
станак у Прокупљу са посебним 
са ветником министарке науке, 
тех  нолошког развоја и иновација 
Зораном Томићем. Састанку је 
присуствовала и члан Градског 
већа Снежана Лукић Ракоњац.

Разговарало се о досадашњем 
раду на формирању првог парка 
тамног неба у Србији, на простору 
Видојевице, о томе докле се стигло 
са реализацијом активности на 
пољу промоције ове идеје, као и 
упознавања грађана о важности 
формирања овог парка, али и про
блемима, које треба решити у на
редном периоду.

– Све то је важно како бисмо 
ову значајну ствар за развој астро
номије и астротуризма у Србији 
реализовали, али и како бисмо 

створили што боље услове за на
ше астрономе из Астрономске 
оп серваторије Београд, за њихова 
научна истраживања, која реали  
зују у Астрономској станици Ви
дојевица“, истакао је Зоран Томић.

Овом приликом саговорници су 
се осврнули и на успешно органи
зовано посматрање метеора Пе р
сеиди са Белог камена и до го    во   рили 
даље активности на про                          моцији 
астрономије, као и реализацију 

првих мерења свет лосног за га
ђења на овом подручју, који су 
саставни део формирања пријавне 
документације, за пријем у светску 
мрежу паркова тамног неба.

Посебно је наглашено да је важ
но да се бавимо питањем свет
лосног загађења, нарочито на 
под ручју Астрономске станице 
Видојевица, како бисмо очували 
одличне услове за астрономска 
осматрања.

– И не само то. Треба очувати и 
одличне услове за развој туризма 
и креирање научнорекреативног 
центра у Србији, где би будуће 
ге не    рације младих, стицале сво
ја знања из астрономије и астро
наутике. Због тога је ова идеја и 
добила подршку министарке на
уке, технолошког развоја и ино
вација др Јелена Беговић, под
вукао је у Прокупљу, посебни 
са   ветник Зоран Томић.

Л.С.

Градоначелник Прокупšа разговарао са посебним саветником министра науке, технолошког развоjа и иновациjа Зораном Томи�ем

Циљ очување добрих услова за астрономска 
посматрања на Видојевици

11. септембра 2024.

Град Прокупље учествовао је 
на надавно организованој ма    ни
фестацији „Дани породице“, која 
је одржана у месту Перлез крај 
Зре   њанина.

У организацији Министарства 
за бригу о породици и демографију 

и Града Зрењанина, ова четврта по 
реду манифестација окупила је 
око четрдесет градова и општина 
из целе Србије, са циљем да се 
скрене пажња јавности и про
буди свест да је породица нај
вред     нији национални ресурс, ко

ји промовише породицу, брак и 
рађање.

Испред Града Прокупља овом 
догађају присуствовала је члан 
Градског већа Добрила Ранђе
ловић и представник Туристичке 
организације Града Прокупља.

– Драго ми је да је Град Проку
пље узео учешће у овој тако зна

чајној манифестацији која је одр      
жана у дивном Перлезу са на  зивом 
„Дани породице.“ Овом при 
ликом смо представили наш град, 
његову богату традицију, али и 
пронаталитетне мере које ло кална 
самоуправа примењује у циљу 

побољшања демографске сли
ке нашег краја, казала је већни ца 
Ранђеловић и нагласила да је сушт  
ина да нам се деца што више рађају, 
да будемо што бројнији, јер је то 
управо оно што одржава нацију.

Кроз учешће на манифестацији, 
на штандовима локалних са мо у
права промовисане су прона тали

тетне мере и производи типични 
за крај који представљају. Тако 
су посетиоци манифестације на 
штанду града Прокупља има ли 
прилику да се упознају са при
вредним и туристичким по тен  
цијалима нашега краја, као и са 

производима по којима је он пре
познатљив.

Манифестацији „Дани поро
дице“ у Перлезу, присуство вао 
је председник Владе Србије Ми
лош Вучевић, министарка за 
бри  гу о породици и демографију 
Милица Ђурђевић Стаменковски, 
министарка задужена за родну 

равноправност Татјана Мацура, 
министар за рад, запошљавање, 
борачка и социјална питања Нема
ња Старовић, као и представници 
бројних локалних самоуправа.

Љ.М.

У организациjи Министрства за бригу о породици и демографиjи

Представници Града Прокупља на манифестацији 
„Дани породице“
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

А К Т У Е Л Н О

9. септембра 2024.

Поводом обележавања 1090 го
дина храма Светог Прокопија, 
једног од најстаријих храмова у 
Србији, Његово Високо прео
свештенство митрополит ниш
ки Арсеније, служио је свечану 
литургију. По завршетку литур
гије, он је у центру града, испред 
спо  меника Топличанима, палим у 
ра т овима од 1912. до 1918. године, 
служио поменпарастос.

Обележавање ова два важна и 
значајна историјска датума на
ста вљено је у Народном музеју 
Топлице, научним скупом, који 
ће трајати до вечерњих сати. Орга
низатори су Православна Епархи
ја нишка, Народни музеј Топлице 
и Музејско друштво Србије, уз 
подршку Министарства културе 
и информисања Републике Ср
бије. Повод овог скупа јесте 1090 
го дина храма Светог Прокопија, 
а тема је „Хришћанство у Топли
ци“. У њему ће учествовати број
ни историчари, научни радници 
и стручњаци из престижних нау
чних и културних институција 
у Србији. Међу њима су Универ
зи тет одбране, Епархија нишка, 
Народни музеј Ниш, Филозофски 
факултет у Нишу и Београду, као 
и Филозофски факултет у При
шти ни, са привременим седи штем 
у Косовској Митровици.

У име домаћина научног скупа, 
присутне је поздравио музејски са
ветник, историчар Дарко Жа рић, 
рекавши да је историја Топ лице 
у сјајној минијатури исто рија це
лог нашег народа, а да ће зборник, 
који ће бити објављен после скупа, 
осветлати неке де таље из развитка 
хришћанства у Топ  лици, који нису 
довољно обра ђени.

Учесницима овог научног ску
па у Народном музеју Топлице, 
обра  тио се и Његово Високо пре 
о   свештенство митрополит нишки 
Арсеније, истакавши да ће уче
сници, својим научним ра до   вима 
расветлити до сада поз нате, мање 
познате и непознате де таље из 
прошлости древног про купачког 
храма.

– Његов молитвени спомен, који 
нас је и данас овде сабрао, сабирао 
је и пре нас генерације хришћана, 
који су се молећи његовом гро бу 
тражили утеху и скоро избав љење 
од тешког страдања у вре   ме Осман
ског царства. Све ге не     рације хри
шћана, које су жи  веле на про стору 
Немањине Топ   лице и Све тосавске 
Топличке епископије, своју веру 
сведочили су страдањем и мучени
штвом, следећи у извесном смислу 
и лик и дело и страдање Светог 
Про копија. Храм, који данас по 
ње му носи име, чува молитвени 

спомен Светог Прокопија и поу чен 
његовим примером чува, развија и 
негује свој хришћански идентитет, 
културу и традицију. Храм Светог 
Прокопија, је кроз своју историју, 

делио судбину свог страдалог на
рода, а током ње је много пута ру
шен и разаран, али и опет подизан, 

украшаван и испуњаван. При њему 
је, у време османске управе, радила 
и Школа за хришћанску децу, па је 
овај храм, био и центар просветног 
и културног живота у време турског 

ропства, истакао је између осталог 
говорећи о храму Светог Прокопија 
у Прокупљу, митрополит нишки г. 
Арсеније.

Он је нагласио да је Прокупље, 

један од три града у Србији, који 
је своје име добио по Светитељу.

Државни секретар у Министар

ству културе Владе Републике Ср
бије, Дејан Антић рекао је да смо 
данас у Прокупљу како би обеле
жили скоро 11 векова од подизања 
храма, по којем и овај град носи 

име, али и како би смо оживели 
успомену на 1934. го дину, када су 
краљ Александар Ује ди нитељ и 
Његова светост па тријарх српски 
Варнава Росић, на прокупачком 
тргу открили и осве штали Спо
меник Топличким јунацима.

– Обе годишњице имају непро
лазан и готово вишеструки зна чај 
за читав српски род. Прва нам 
сведочи да смо и пре једног миле
нијума били на Христовом путу. 
Друга нам показује да турски ко
чеви, арнаутски јатагани, бугар
ске каме, аустроугрска вешала и 
на цистичке гасне коморе, нису 
успе ли да наше претке и дедове 
ни за милиметар помере са пута, 
који је устројио Свети Сава. Прва 
нам говори и то да смо још пре 
хиљаду година били Европа пре 
Европе, а друга нам потврђује да 
су пра вославна вера наших ста
рих и њи хова безрезервна љубав 
према Отаџбини били изнад свих 
других вредности и интереса, ис
такао је Антић отварајући научни 
скуп и додао да је све што је прет
ходног миленијума стварано, ра
ђено и грађено на простору Јужне 
и Ста ре Србије, где припадају и 
Немањина Топлица и Прокупље 
браће Југовића, стварано на хри
ш ћанским темељима и мерено 
православним аршинима.

Он је нагласио да је на дана
шњим и будућим генерацијама, 
да сачу вају националну незави
сност, те ри торијалну целовитост 
и тра дицију, што ће се, између 
оста лог постићи и озбиљним 
проу чавањем историје, културе и 
је  зика нашег народа, што Мин и
старство културе Републике Срб
ије, безрезервно подржава.

Научни скуп је започео првом 
сесијом, на којој учествују проф. 
др Драгиша Бојовић, са изла га њем 
„Доментијанова пох вала Топлици 
и Стефану Нема њи“, до к торанд 
Милош Пав ловић и „Вла дар и 
архијереј од Топлице до аутоке
фалне Жи че: Однос цр  кве и др
жаве у прак си првих Немањића“. 
Ту су и Драган Попо вић, који ће 
изла гати о „Фреско сликарству у 
Топ лици“, као и Јулка Кузмановић 
Цветковић и „Мрачни средњи век 
у Топлици, прилог проучавању 
историје Топ лице“, затим Мари
на Влаисав ље вић из Народног 
му зеја у Нишу, која је излагала 
о „Епископима и свештеницима 
Епар хије нишке под турском оку
пацијом“. У то ку поподнева би ће 
одржане и дру ге две сесије, као 
део програ ма научног скупа са те
мом „Хриш ћанство у Топлици“.

Л.С.

Отворен научни скуп „Хриш�анство у Топлици“

Еминентни стручњаци на једном месту
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

А К Т У Е Л Н О

10. септембра 2024.

После прве сесије научног скупа 
„Хришћанство у Топлици“, која 
је у Народном музеју Топлице 
одржана у преподневним сатима, 
исти је настављен после подне, 
другом и трећом сесијом и трајао 
је до касних поподневних сати. 
Повод је био 1090 година храма 
Светог Прокопија, а у њему су 
уче ствовали бројни историчари, 
научни радници и стручњаци из 
престижних научних и култур них 
институција у Србији. Презен
тацијом својих радова они су да
ли допринос обележавању овог 
значајног датума. Међу њи ма 
су били Универзитет одбра не, 
Епархија нишка, Народни музеј 
Ниш, Филозофски факул тет у 
Нишу и Београду, као и Фило
зофски факултет у Приш тини, са 
привременим седиштем у Косо
вској Митровици.

– Историја храма Светог Проко
пија овом приликом изложена је 
од најранијих времена, преко Сте
фана и Саве, до нашег времена. 
Посебну пажњу учесници су по
све тили и важности ових краје ва 
у средњевековној Немањићевој 
Србији. У излагањима се мог
ло много тога сазнати и о свеш
тенству Топлице, које је сачувало, 
очувало и ширило Реч Господњу у 
свако време. Такође је доста пажње 
било посвећено и сакралној умет
н ости на простору Топлице, 
вишеструкој обнови прокупачког 
храма, али и тешком страдању 
народа, рекли су организатори 
овог скупа и нагласили да је он од 
великог значаја, не само за струч 

ну, већ и ширу јавност, која на 
њима може много тога новог да 
сазна.

На другој и трећој сесији нау
ч ног скупа „Хришћанство у Топ 
лици“, своје научне радове је 
презентовало 14 учесника. Са мо 
неки од њих били су и нау чни 
са ветник са Филозофског фа
кул тета Универзитета у Бео гра
ду, Марија Коцић, која се пред  
ста  вила радом „Православна 
цр  ква и верници у Прокупљу и 
околини крајем 17. и почетком 18. 
века“. Далибор Мидић из Право
славне епархије нишке говорио 
је о Митрополиту нишком и 
бе лоцркванском Јоаникију I и 
првој обнови храма Светог Вели

ко мученика Прокопија у Про
купљу. О Свештенству Топлице 
(18851918) излагао је доц. др 
Урош Шешум са Филозофског 
факултета у Београду. Тема о којој 
је излагала приправник наставник 
историје у Основној школи „9. 
октобар“ Ана Јездимировић Ни
колић била је Парохијско свеш
тенство Прокупља (18781918).

Прилику да говоре о хришћан
ству у Топлици имали су и пуков
ник доц. др Миљан Милкић, 
проф. др Саша Станојевић, му
зеј ски саветник Дарко Жа рић, 
виши кустос историчар Не бој ша 
Озимић, проф. др Саша Мар
ковић, кустос историчар Маја 
Димић, проф. др Ирена Љубо
мировић, историчар виши доку
ментатор Ђорђе Стошић.

Овај научни скуп је имао за
да так да расветли неке од хиља
дугодишњих историјских процеса 
и појава на простору између 
реке Мораве, Радан, Јастребац и 
Копаоник планине и да утврди 
додатне чињенице о хришћанском 
и националном карактеру Топ
лице.

Како су најавили организатори 
научног скупа „Хришћанство у 
Топлици“, зборник, који ће бити 
објављен после скупа, посебно 
ће приказати неке детаље из раз
витка хришћанства у Топлици, ко
ји нису довољно обрађени.

Л.С.

27. августа 2024.

Песници, учесници овогодишње 
књижевне манифестације „Драин
чеви сусрети песника“, окупили су 
се у Дому културе, како би Драи
нцу у част, у „Поетској певао
ници“, казивали своје, али и сти
хо ве овог великог топличког и 
срп ског песника.

Учествовали су Видак Масло ва
рић, Милан Лукић, Мајо Данил
овић, Милоје Дончић, Биљана 
Та  сић, Андреј Јелић Мариоков, 
Ацо Видћ, Јован Радисављевић, 
Ми ћа Миленковић и овогодишњи 
лауреат песничке награде „Драи
нац“ Дејан Алексић.

Сви они имају своје место и 
зна чај на савременој песничкој 
сцени и простору савремене срп
ске поезије. Њих је са гитаром 
пра тио прокупачки песник Срђан 
Сиђа Живковић, отпевавши неке 
познате стихове, које су написали 
велики песници.

У име домаћина сусрета, својом 
поезијом, представили су се и 

про купачки песници Љубиша 
Кра сић и Миливоје Крстић.

Један од учесника „Поетске пе
ваонице“ био је и Мића Милен
ковић, који је родом Топличанин, 
а који већ пола века живи и ради 
у Београду. Он каже да врло радо 
долази у Прокупље на „Дра ин
чеве сусрете песника“, који су, 

пре ма његовом мишљењу, као 
ма нифестација оваквог типа нај
бољи у Србији и региону.

У „Поетској певаоници“ је уче
ствовао и овогодишњи лауреат 
песничке награде „Драинац“ Дејан 
Алексић из Краљева, коју је добио 
за збирку песама „Одавде се види“. 
На питање да ли му и колико 

ова награда значи, одговорио је, 
веома, из више разлога.

– Прво зато што носи име та
ко незаобилазног ствараоца 
на ше аванграде, потом и због 
тога што знам да у низу добит
ника ове награде, стоје аутори 
веома значајних дела и имена. 
Такође, добити награду, која има 
континуитет од  више од по
ла века, а то трајање је за сва ко 
поштовање, посебно ако истак
немо да је наша култура добрим 
делом обележена и феноменом 
дисконтинуитета. Сачувати је, 
више од пола века, у условима у 
којима се наша култура развијала, 
заиста је импозантна чињеница, 
рекао је овогодишњи добитник 
песничке награде „Драинац“ Дејан 
Алексић.

По завршетку ове „Поетске пе
ва онице“, одржано је и „Бое мско 
вече“, у организацији Топлича
нина, Ратомира Тимотијевића 
Тима, где су песници такође, го
ворили своју и Драинчеву поезију.

Л.С.

Поводом значаjних jубилеjа у Прокупšу

Песници казивали стихове Драинцу у част

Хришћанство у Топлици кроз векове

Поетска певаоница
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh
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26. августа 2024.

Други део манифестације „Дра        
и нчеви сусрети песника“, по   
чео је данас, тако што су до бит
ник овогодишње награде „Дра  
инац“ песник Дејан Алексић из 
Краљева и државни секретар 
у Министарству културе Дејан 
Антић, положили венце пијетета 
на бисту великог топличког и 
срп ског песника Радета Драинца. 
Овом приликом је државни се
кретар овогодишњем лауреату 
уру чио и награду, а онда су усле
дили и стихови Драинца, које је 
ка зивао прокупачки песник Срђ
ан Живковић.

У име домаћина овогодишње 
манифестације „Драинчеви сус
рети песника“, љубитеље Драин
чеве поезије и поштоваоце ње
го вог лика и дела, поздравио је 
градоначелник Прокупља Миро
слав Антовић. Он је истакао важ
ност трајања оваквих сус ре  та и 
нагласио да на овај начин Дра

инац живи у песмама његових 
след  беника, који се труде да га по
ми њу кроз своју и његову поезију, 
где год да је казују.

– Драинчеви сусрети песника 
су културна манифестација са 
најдужом традицијом у граду 
Про  купљу и Топличком округу. 
По  кренути су 1966. године и 
ово   годишњи сусрети су 55. по 
ре ду. Посвећени су делу и жи
вот у Рада Драинца, песника 
ко ји је обележио саме врхове 
на ше међуратне авангардне пое
зије. Уз Милоша Црњанског, 
Растка Петровића и Станислава 
Винавера, Драинац је изразити 
представник експресионизма 
у српској поезији, а опет само
својан и необичан, један је од 
најмаркантнијих песника бое ма 
између два светска рата. „Дра
инчеви сусрети песника“ су 
једна од најстаријих књижев них 

манифестација у Србији, ре као 
је између осталог градона чел ник 
Антовић и додао да се на сус
ретима представља и афир ми ше 
савремено књижевно ствара ла
штво, под окриљем имена нај већег 
топ личког писца Радета Драинца, 
чији је изражајни лите рарни дух 
из године у годину све присутнији 
у нашој књижевности,

Поздрављајући присутне по
што ваоце Драинчевог лика и де
ла, државни секретар Антић је 
рекао да Министарство културе 
дуги низ година препознаје зна
чај ове манифестације и у скла ду 
с тим учествује у њеном суфи
нансирању.

– Само у току ове и прошле 
го  дине, Министарство културе 
је определило близу 3.000.000 
ди нара за подршку пројектима 
гра да Прокупља везаних за рад 
овдашње Народне библиотеке 
„Раде Драинац“. То показује да 
Репу блика Србија и ресорно 
мини  старство подједнако брину 

о сваком граду, општини и селу 
на територији наше државе и ак
тивно раде на унапређењу кул
турног живота њених грађана, 
рекао је Антић.

Он је истакао да су „Драинчеви 
сусрети песника“ сада већ део 
богате културне баштине наше 
земље.

– Свесни да без српске књи
жевности, нема ни српске културе, 
а да без српске културе нема срп
ског идентитета, наставићемо 
да подржавамо рад Народне би
бли отеке у Прокупљу и потру
дићемо се да ова књижевна 
ма         ни     фе стација, која важи за 
књи      жевну манифестацију са нај
ду жом традицијом у нашој зе
мљи и у будућности траје са још 
раскошнијим књижевним про
грамима. Сећање на Драин ца, 
његову поезију, прозу и путо
писе, није замрло до наших дана, 

оно живи пре свега, захваљу јући 
вредним и марљивим Топлича
нима, који су много пута у исто
рији, показали да знају да цене 
своје великане и претке и који 
су 1966. године покренули ову 
књижевну манифестацију, иста
као је државни секретар у Мини
старству културе Републике Ср
бије Дејан Антић, нагласивши да 
ће, и у годинама које долазе, ово 
министарство пружати снажну 
подр шку читавом Топличком ок
ругу.

Беседу Драинцу, казивао је баш 
како и традиција налаже, ово го
дишњи лауреат из Краљева, пес
ник Дејан Алексић, који је наг
рађен за збирку поезије „Одавде 
се види“.

Он је између осталог рекао о 
Драинцу, да је рођен на самом 
крају једног изневереног века, а 
да је његова поезија суштински 
обрачун са овешталом сликом 
света, узвишени полемички обрт 
на више равни.

– Како би другачије изгледала 
поезија мислећег младог човека, 
бунтовног темперамента, а осет
љиве душе, на чије очи се уру
шила идеализована представа о 
духу времена, која је дефинисала 
Европу, пре Великог рата? Чита
ва авангарда је заснована на 
иде ји наглог превредновања 
ства ри и односа. Авангарда је, 
ме тафорички речено, реконва
лесцентско лизање рана насталих 
под дејством заблуда човечанства. 
Али не би Драинац био велики 
песник да је само следио путо
казе у тврђене манифестима 
аван  гарде. Они који се држе ут
вр ђене стазе стижу до циља ко
јем служе. И добри су само у 
кон  тексту тог исхода. С друге 
стране, они који поред стазе виде 
хоризонт, постижу аутентичност 
у ванвременским оквирима. То 
је оно што велике ствараоце 

разликује од само добрихспо  
собност да се у општим поетичким 
тенденцијама пронађе формула 
универзалности. Потврдио би 
се Драинац у било којој епохи и 
управо због тога проналазимо ак
туелност његових стихова и данас, 
подвукао је беседећи о Драинцу, 
овогодишњи лауреат пес ничке 
награде са његовим име ном, пе
сник из Краљева Дејан Алексић.

Према мишљењу председника 
жирија за доделу награде „Драи
нац“ Горна Максимовића, ,,Одавде 
се види” Дејана Алексића, може 
се посматрати као синтеза тог 
свеколиког искуства и препо
знавање ума и језика поезије, као 
онога места са кога се најбоље 
„ви ди“, или бар слутимо да је та
ко, дубински извор стваралачке 
креације.

– Из тако метафизички по ста
вље не уметничке перспе ктиве, 
Алексић проналази путеве за са
гледавање света у себи и света 
око себе, као и бар на тренутак да 

на слути бескрајне границе света 
над собом и над свима нама. Он 
је песник отвореног и непрестаног 
преиспитивања изазова стварања 
и у томе је један од несумњивих 
следбеника Драинчевог лирског 
говора и надахнућа. Ово су само 
неки фрагменти, између бројних 
других важних песничких чини
лаца, као и увида у изразито успе
шно целокупно дело овога ау
тора, који су подстакли чланове 
жирија да овогодишњу награду 
„Драинац“ доделе баш њему, 
подвукао је Горан Максимовић.

После уручења награде „Драи
нац“ овогодишњем добитнику 
Дејану Алексићу, одржана је и 
про моција „Књижевних новина“ 
у Народној библиотеци „Раде 
Драинац“.

Л.С.

Уручена награда „Драинац“ песнику из Краšева

„Одавде се види“
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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К У Л Т У Р А

2. септембра 2024.

Као завршни део књижевне 
ма ни фестације „Драинчеви су
срети песника“, одржано је и 
ве  че, на коме је представљено 
ства р алаштво овогодишњег до
битника награде за најбољег топ
личког писца. Ове године је та 
награда припала Мирјани Боја
нић Ћирковић из Блаца, која се 
овом приликом потрудила да 
љубитељима књижевности, при
каже своје стваралаштво.

У образложењу жирија, који 
је радио у саставу Драган Огња
новић, Љубиша Красић и Саша 
Миловановић, стоји да песничка 
продукција у Топлици 2023. го ди
не није била велика, али да то не 
значи да није била квалитетна.

– Квантитет не подразумева 
увек квалитет. Жири је имао лак 
задатак, јер се једна збирка, за

право две збирке у једној корици, 
издвојила својом иновативношћу 
и необичношћу. Иако је „двогла
ва“ књига и садржи „Умем са му
шка тлама“ – „Звезде у по тиљку“, 

указује на потпуну песни чку зре
лост ауторке и доноси ори гиналну 
поезију, која се сво јом тематиком 
и стилом доста разликује од пое
зије топличких аутора, које је жи

ри у протеклих деценију и по имао 
прилике да чита.

Жири је објаснио да, пишући о 
овој збирци пишу о двема пот пуно 
различитим мотивским и стил ским 
скупинама поетских тек стова.

Жири није дао предност би
ло којој поетској целини у овој 
„двоглавој“ књизи, већ је посма
трао као једну књигу са два лица. 
Читаоци ће моћи да се одлуче коју 
страну Мирјанине поезије више 
воле, према својим склоностима.

Добитница награде за књигу 
најбољег топличког писца у 2023. 
години, Мирјана Бојанић Ћир
ковић, створила је значењски бо
гат рукопис, са једне стране пру
жајући могућност читаоцима да 
промишљају о најсложенијим пи
тањима савремене егзистенције, а 
са друге стране нудећи им ужива
ње у читању поезији.               

 Л.С.

30. августа 2024.

Прокупачка Библиотека, од 
про шле године, у оквиру књи 
жевне манифестације „Драинчеви 
сусрети песника“, организује еми  
товање документарних фил мова 
о књижевности. Овај пут је у 
Спомен соби „Драинац“, при ка
зан филм о Стевану Срем цу, а о 
његовом животу и делу, као и о 
филму, говорили су Јован Мла
деновић, др Горан Макси мовић 
и др Мирјана Бојанић Ћирковић.

– Документарно уметничка 
вр   с та филмова, која, поред доку
ментарног има и уже стручни, али 
и општи карактер, па је намењена 
и широкој публици. Они су најпре 
настајали у Совјетској Русији, а 
у двадесетим и тридесетим го

динама прошлог века, били су 
пропагандног карактера. Потом 

су то преузели Французи и број
не западне књижевности, па су 

он да и Срби почели да снимају 
документарно уметничке фил
мове. И овај вечерас о Стевану 
Сремцу, направљен је као ком
би нација уметничког и доку мен
тарног, тако да их може и стру
чна публика гледати и сазнати 
по  нешто ново о њима, а уживати 
може, обична књижевна публика, 
која то гледа из своје искључиво 
уметничке перспективе, рекао је 
др Горан Максимовић говорећи о 
документарним филмовима.

Документарни филм о Стевану 
Сремцу настао је од материјала, 
који је постојао у збирци Наро
дног музеја у Нишу. Стручни 
кон су лтант на њему је био Јован 
Мла деновић, а сценарио за филм 
је урадио Саша Хаџитанчић.

Л.С.

24. септембра 2024.

Сусрети младих песника Србије, 
трећи по реду, у организацији До
ма културе и Књижевне омла
ди   н е Прокупље, најлепшим сти
хо   вима учесника, одушевили су 
Про  купчане, љубитеље писане ре чи.

Публику и госте, младе песнике, 
поздравила је председница Књи 
жевне омладине Прокупље Ивана 
Ђурковић, која је истакла да ово 
друштво у Прокупљу постоји ви
ше од три деценије.

Сусрети младих песника Србије 
је културна манифестација чији 

је циљ представљање младих пе 
сника и њихових дела широј пу
блици, као и сарадња међу мла дим 
песницима. Први сусрети мла 
дих песника Србије одржани су 
2022.године. На првој вечери су, 
поред домаћина, наступили пес
ници из Бруса, Крушевца и Але
ксинца. Друге вечери на сту  пили 
су песници из Ваљева, Бео  града, 
Новог Сада и Великог Гра дишта. 
Други сусрети  младих песника 
Србије одржани су 2023.го дине, 
када је у манифестацији уче
ствовало 10 младих песника, из 
градова широм Србије.          Љ.М.

Награда за кœигу наjбоšег топличког писца за 2023. годину припала Мирjани Боjани� �иркови�

У оквиру кœижевне манифестациjе „Драинчеви сусрети песника“

Дом културе и Кœижевна омладина Прокупšе

Две збирке у једној корици

Документарни филм о Стевану Сремцу

Отворени Сусрети младих песника Србије 
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

К У Л Т У Р А

10. септембра 2024.

Концертом „Јужна пруга“ Ку  л  
турно уметничког друштва „Аб
ра   шевић“, Дом културе је на  кон 
летње паузе отворио кул тур на 
де шавања у Прокупљу, на ра дост 
љубитеља разноврсних умет ни
чких садржаја које ова уста нова 
орга низује током целе го дине.

По други пут ова манифестација 
окупља публуку која ужива у пра
вој народној песми и игри, а назив 
„Јужна пруга“ посећа на срдачан 
и весео темперамент југа Србије, 
где су настале најлепше народне 
песме и игре, као део богатог кул
тур ног наслеђа југа наше земље.

Публика је уживала у реперто
ару „Јужне пруге“, где су се нашле 

добро познате песме као што су 
„Гајтано, мори моме“ , „Мајка за 
тебе неће ме дава,“ „Не плачи Ста
но, мори“, „Срце ми болује“, „Ај, 
мене мајка једну има“.

И још много старих, незабо
равних народних песама из свих 
подручја југа, нашло се на синоћ
њем репертоару, али је публика 
такође имала прилику да ужива 
у народним играма које су извели 
чланови КУД „Абрашевић“, од 
најмлађих до ветерана.

Народна кола, игре из разних 
крајева југа, представљена су про
ку пачкој публици која је овога 
пу  та уживала у играма са Старе 
Пла  нине, из Владичиног Хана, Бу
ја новца и Топлице.

Концерт „Јужна пруга“ завршен 

је популарним народним колом 
„Бугарка“ и „Чочек“, која су зајед но 

извели сви чланови КУД „Абра
шевић.                                      Љ.М.

13. септембра 2024.

Доделом награда, специјалних 
признања и пројекцијом филмова, 
завршен је 13. ПроФиФест у ор га
низацији Фимлмског клуба Про
купље.

Љубитељи филма имали су при
лику да погледају преко 30 фил
мова који су у Прокупље дошли 
из целог света, тако да су се на 
ово  годишњем репертоару нашли 
фил мови из Русије, Ирана, Босне 

и Херцеговине, као и бројних до
маћих аутора.

Трочлани жири је радио у са
ставу Дејан Дабић, филмски кри 
тичар, Предраг Славковић, пред
ставник Дома културе, и Мохамед 
Синг, индијски редитељ.

За најбољи кратки играни филм 
на овогодишњем ПроФиФесту, 
проглашен је филм „Лео“ реди теља 
Sergia Postiga Cruza из Шпа није.

Специјална награда додељена 
је шведском редитељу Michaelu 
S.U.Nudsonа за филм „Canon“. 
Тако ђе специјалном наградом 
на   гра  ђен је и филм „Тhe Niht 
of moment“, редите ља из Ирана 
Allreza Rajeaiha.

Филм „Служба“ редитеља Ан
дреја Шепетковског најбољи је 
у категорији домаћег филма, а 
специјална награда припала је та
кође домаћем редитељу Слави ши 
Дробњаковићу за филм „The pain 
of others“(„Туђа бол“).

У категорији документарног 
фил   ма награђен је филм „Mia San 
Mia“ редитеља из Босне и Херце
говине, Сабахета Џафице, док је 
за најбољи анимирани филм про   
глашен филм Eisentein and cala
vera, Алена Куликова из Русије.

У име иранског и руског аутора, 
награде су примили представници 
Иранске амбасаде и Руског дома у 
Србији.

Међу приказаним филмовима 
на завршној вечери Фестивала, 
публика је могла да види и филм 
„A Love Letter To Prokuplje“, младог 
Прокупчанина Јована Спасовића 
који живи у Норвешкој. Он је 
овом приликом рекао да је веома 
везан за свој родни град који је по
себан на свој начин и да је филм 
посветио својим суграђанима, као 
и свима који нису имали прилику 
да га посете и упознају.

Љ.М.

12. септембра 2024.

Документарним филмом „Из
ван времена“, који говори о једном 
од најталентованијих балкан ских 
етнопоп извођача Би љи Кр
стић, званично отворен 13. Ме
ђу народни фестивал „ПроФи
Фест“. Организован је уз помоћ 
Министарства културе Републике 
Србије, Града Прокупља и Дома 
културе.

– Значајан је период иза нас, 
про шло је много запажених и 

вред них филмова кроз наш фести
вал. За ово време смо успе ли да се 
изборимо да будемо препо знат
љиви на мапи филмских фести
вала у Србији, али и шире. Ово је 
међународни фестивал и ту стиже 
више хиљада филмова из целог 
света, од Канаде до Аустралије, 
рекао је организатор фестивала 
ПрофиФеста у Прокупљу Жикица 
Јовановић.

Он је додао да се такмичарски 
део фестивала одвија у препод
невним сатима и да ће жири и ове 

године имати веома тежак задатак, 
да од веома квалитетних и добрих 
филмова, изабере најбоље.

– Публика овај пут има прилику 
да види 32 филмска остварења у 
области кратког, документарног, 
анимираног и експерименталног 
филма. Они су подељени у пет ка
тегорија, а то су кратки играни, 
доку ментарни, експериментални, 
ани мирани и посебно домаћи 
филм. Желимо да се аутори дома
ћих филмова такмиче изван ка те
го рије светских богатих про дук

ција. Врло је важно поменути и 
велики и значајан јубилеј, а то је 
100 година, одкад је приказан пр
ви филм у Прокупљу. То се онда 
догодило у кафани „Европа“, па 
смо и неке пројекције, поред Дома 
културе, имали и у неким про
купачким ресторанима, иста као 
је Јовановић.

Л.С.

Традиционални концерт КУД „Абрашеви�“ 

Завршен ПроФиФест у Прокупšу

Филм о Биšи Крсти� отворио ПроФиФест

„Јужна пруга“ развеселилa Прокупчане

Додељене награде и признања за најбољи филм

Препознатљиви на мапи филмских фестивала
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

О Б Р А З О В А Њ Е

17. септембар 2024.

Дом културе и Књижевно дру
штво „Раде Драинац“, издавачи 
часописа за књижевност, умет
ност, културу и друштвена питања 
Ток, обрадовали су љубитеље пи
сане речи новим, 66 бројем.

Циљ и овог броја, како је иста
кнуто на промоцији, јесте да кроз 
своје странице презентује топли
чку баштину и чува објављена де
ла најзначајнијих стваралаца наше 
културе уопште.

– Настојимо да у њему, кроз 
ру брике које има, прикажемо 
све оно што је вредно и значајно 
да постане својеврсна баштина 
топ   ли чког стваралаштва. Кад то 

ка жемо, мислимо на дела свих 
на ших стваралаца, чије редове 
пред стављамо у овом значајном 
топличком часопису, рекли су 
уред ници овог броја часописа и 
истакли да је он илустрован фо
то графијама дела познатог про 
купачког вајара и дизајнера ста
кла, Драгана Дробњака.

Уредништво овог броја часо
писа Ток, није изневерило и све 
оне читаоце, који воле рубрике 
„Ту мачења и прикази“ и „Есеје“. 
Промоција и овог броја Тока, би
ла је прилика да многи аутори, 
чија су дела заступљена у њему, 
на самој промоцији прочитају 
нека од њих.

Л.С.

19. августа 2024.

У финском граду Турку, одржан 
је међународни фестивал наукe 
SonS (Science on Stage 2024), на 
којем су Србију представљале и 
прокупачке учитељице Јелена Ба
бић и Љиљана Соколовић, са про
јектом „Магична јабука“.

– Учествовале смо у ревијалном 
делу фестивала и била нам је изу 
зетна част што смо биле део њега. 
Уче ствовало је 450 учесника из 
35 земаља, из целе Европе. Задо
вољство је представљати свој град 
и своју земљу, а ми смо то учи ни
ле на најбољи могући начин, по
казавши наше знање и умеће, кроз 
пројекат „Магична јабука“, рекла 
је учитељица Јелена Бабић, чији 
се рад са децом у редовној на ста
ви, али и ваннаставним актив
ностима,  препознаје и ува жава.

Ово је била одлична прилика да 
се размене искуства међу наста
вницима из различитих земаља, 
што је створило плодно тло за но 
ве идеје и сарадње, а циљ је умре  
жавање наставника из целе Евро пе.

– Организован је и форум где су 

се окупљени стручњаци осврнули 
на најновије трендове и изазове 
у образовању, док су радионице 
омогућиле интерактивно учење и 
практичну примену иновативних 
метода. Дискутовало се о томе ка
ко вештачка интелигенције ме  ња 
начин на који учимо и пре да јемо, 
додала је Љиљана Соко ловић.

Институт за модерно образо ва
ње и Средња школа за информа

ционе технологије – ITHS са за  
до во љством су подржали ове 
из  ван    редне наставнике, који су 
својим знањем и пројек тима, ода
браним на другом нацио  налном 
SonS фестивалу, пред ставили на
чине на које се у Србији развија 
образовање и STEAM начин рада.

Поред њих две, Србију су пред
стављали и Драган Голубовић са 
пројектом ,,Физика као бајка”, 

Весна Хлавати Ширка са ,,Генети
ком голуба”, те Весела Мацкиц и 
Биљана Јокић са пројектом ,,Баци 
светлост на физику”. Групу је 
предводио Далибор Тодоровић, 
који је ове године изабран за чла
на међународног жирија.

На отварању фестивала SonS 
(Science on Stage 2024), учесницима 
су се обратили и поздравили их и 
ми нистри образовања и културе 
др жаве Финске, европски комесар 
за иновације, истраживање и кул
туру и друге угледне личности из 
света образовања.

Према мишљењу прокупачких 
учитељица, предавање и радиони
це, које су најуспешнији STEM 
на ставници припремили за своје 
колеге, биле су праве ризнице 
зна  ња, идеја, несебичности и ал
труизма, произашли из немер љи 
вог искуства ентузијаста.

Како су истакле, ништа од све   
га овога не би било, да им фи  
нан   сијску подршку у самој ор га
низацији путовања нису пру жили 
Град Прокупље и фабрика Биз 
линк у Прокупљу.

Л.С.

17. септембар 2024.

На националној еТwinning кон
ференцији „Добробит у школама
темељ успешног образовања“, која 
се 13. септембра одржала у Бео
граду, уручена су и признања за 
нај  успешније пројекте у 2023/24. го
дини. За NQL (Национална оз нака 
квалитета) ове године је апли  ци  рало 

239 наставника, а ово престижно 
признање добило је њих 169.

Међу њима су и учитељице Је
лена Бабић из Основне школе 
„Ми  лић Ракић Мирко“ и Љиља
на Соколовић из Основне шко ле 
„Никодије Стојановић Тат ко“. Поред 
тога издвојено је и пет пројеката, 
који су добили На цио налну награду 
за 2024. gодину. Пројекат „Пишем 

ја, пишеш ти“, чији су аутори Јелена 
Бабић, Душанка Вујичић (Црна 
Гора) и Љиљана Соколовић, један је 
од пет награђених. Поред ученика 
учитељица Јелене и Љи љане, у 
про     јекат су укључене и на став ни
ца Драгана Стевановић из шко ле 
„Мирко“ и учитељица Виолета 
Мар јановић из школе „Татко“, са 
сво јим одељењима.

Поменуте прокупачке учите
љице, чији пројекти редовно би
вају награђивани на различитим 
манифестацијама, наглашавају 
да, Фондација Темпус и еTwinning, 
национални тим за подршку у 
Ср бији, и на овај начин пружају 
мо гућност наставницима за про
фе сионално напредовање и уса
вршавање са циљем да стварају 
ви ше и боље за децу.                 Л.С.

Нови броj „Тока“ пред читаоцима

Прокупачке учитеšице на фестивалу науке у Финскоj

Проjекти учитеšица ме�у наjбоšима

Чувар књижевне баштине

„Магична јабука“ оправдала поверење

Национална награда за „Пишем ја, пишеш ти“
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

С П О Р Т

9. септембра 2024.

У Прокупљу, на Тргу Топличких 
јунака одржано je прво коло Ме
ђу народне лиге Опен Балкан, што 
је после три деценије БК „То п ли 
чанин“ поново увео у ме ђу на род
на такмичења.

Бројни љубитељи бокса имали су 
прилику да уживају у овом спорт
ском догађају у којем се так мичило 
34 боксера из Србије, Македоније, 
Републике Српске и Албаније. 
Турнир је отворио боксер „Топли
чанина“ Алекса Али шановић у 
категорији пио ни  ра, а своје про
тивнике по бе дили су Вук Белетић 
у катего рији кадета, Ни    кола Коцић 
и Ни   кола Јовановић у категорији 
омладинаца.

Прокупчани су у центру гра
да бо дрили своје боксере који су 
остварили сјајне резултате и под
сетили на славну историју проку
пачког бокса.

– За наш град овај спортски до
га ђај и успех наших боксера мно
го значи, што потврђује и број на 
публика која је пратила тур нир. 
Локална самоуправа увек подр
жава сва спортска такмичења у 
нашем граду и настоји да и убу
дуће под покровитељством Града 
Прокупља, заједно са клубовима 

у спорту окупља што већи број 
деце и младих, казао је члан Град
ског већа за спорт и омладину 
Иван Петровић и овом приликом 
иста као да се БК „Топличанина“ 
показао као изузетно добар дома
ћин и организатор овог спортског 
спектакла.

Секретар БК „Топличанина“ 
Ми  лан Алишановић је изразио 
за довољство због постигнутих 
ре зултата и истакао да је Балкан 
опен лига њихов приоритет, као и 
државно првенство у боксу на ко
јем ће се такмичити пет боксера 
„Топличанина“.

– Захваљујући одличним резул
татима на прошлогодишњем Купу 
Србије, ове године смо ушли у 
међународну лигу, што је велики 
наш успех. Надамо се да ћемо и 
на државном омладинском и се
ниорском првенству имати још 
већи успех и добити још ре пре
зентативаца као што је Вук Бе
летић, нагласио је Алишановић.

Председник Боксерског саве
за Србије Ненад Боровчанин и 
градо начелник Прокупља Миро
слав Антовић обишли су тренинг 
Бок серског клуба Топличанина 
дан пре Опен Балкан купа у боксу.

Љ.М.

22. августа 2024.

У оквиру манифестације „Топ 
преображење“, на Тргу Топличких 
јунака, одржан је својеврсни са јам 
спорта, који је приређен за све оне 
који воле спортске актив ности и 
желе да буду део неког про ку
пачког спортског клуба. Про ку
пачки спортисти су овом при ли
ком приказали оно што најбоље 
умеју и знају из ове области, по
твр дивши тако све своје успехе, 
за хваљујући којима су се много 
пу та до сада окитили медаљама.

– Град Прокупље се труди да 
увек адекватно помогне спорт у на
шем граду. Тако је из буџета Гра да 
опредељено 36 милиона за спорт
ске колективе, који кроз конкурсе 
аплицирају за редовне и посебне 
програме. Такође наш приоритет је 
и да ојачамо спортску инфраструк
туру и кроз различите пројекте ми
нистарстава, па се на    дам да ћемо то 
у наредних не колико месеци реа
лизовати. Ова прилика је посебна, 
јер на једном месту имамо велики 
број деце, која воле спорт и надамо 
се да ће једног дана кренути путем 
неких на ших великих спор тиста, 
који су нас обрадовали на овогоди
шњој Олимпијади у Паризу, рекао је 

члан Градског већа Града Проку пља 
задужен за омладину и спорт, Иван 
Петровић.

Он је истакао да се поноси свим 
медаљама прокупачких младих 
спортиста, који својим успесима 
проносе име нашег града, како у 
Србији, тако и у свету.

Члан Градског већа Добрила 
Ранђеловић, била је на промоцији 
спорта и занимљивим „Играма без 
граница“ да подржи најмлађе уче
снике, због којих су ова и оваква 
дешавања организована.

– Манифестација „Топ прео бра
жење“, која се ове године одр жава 

по први пут посвећена је промо
цији привреде, културе и спорта и 
на ишла је на добро инте ре совање 
наших суграђана. Потрудићемо се 
да идуће године буде још богатија, 
тако што ће мо је употпунити још 
неким дешавањима. „Игре без гра
ница“ су део програма који је по
свећен најмлађима и мислим да су 
се у њи ма они највише забављали, 
јер су испуњене маштовитим и за
ни мљивим садржајима, у којима су 
деца показала своје вештине, на гла
сила је Ранђеловић.

Последњи дан „Топ преобра же 
ња“, био је идеална прилика да се 

најмлађи Прокупчани још јед    ном, 
на „Играма без границе“, друже са 
својим вршњацима и кроз бројне 
занимљиве задатке, по  кажу своју 
спретност и вешти не. За све, ма
штовито осми шље  не тачке, били 
су заслужни ани   матори из „Весе
ле дружине“ из нашег града, који 
су на Трг топли чких јунака имали 
и две ма скоте, које су забављале 
учесни ке ове ма нифестације.

Ово је наравно била прилика да 
се и прокупачки спортисти још 
једном окупе и покажу, шта је то 
што чини интересантним, спорт 
који тренирају. Тако су и боксери 
и гимнастичари из прокупачких 
клубова демонстрирали део свог 
редовног тренинга.

На крају овог програма, најмла
ђе су забављали гости из Београда, 
који су извели дечију представу, у 
којој су сви заједно уживали.

Организатор, овогодишњег, 
првог „Топ преображења“ био је 
Град Прокупље, уз подршку уста
нова културе. Програм се Про   
купчанима допао, јер је за бе лежена 
добра посећеност, што сва како 
представља позив орга низатору, да 
и наредне године буде добар дома
ћин и обогати програм, са још не
ким новим идејама и садржајима.

                                        Л.С.

Опен Балкан куп у Прокупšу

У оквиру манифестациjе „Топ преображеœе“

Боксери „Топличанина“ остварили три победе

Спортска дружења на шеталишту


